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KH 16.08.2021 § 184
Keskusteltiin kaupungin metsäomaisuuden hoidosta ja puun myyn-
nis tä. Syksyä varten hankitaan asiantuntijapalveluita kartoittamaan
ti lan ne ja edistämään puukauppojen toteutumista. Kuluvan vuoden
ta lous ar vi oon on budjetoitu myyntituloja, mutta ne eivät ole to teu tu-
neet.

Keskusteltiin puheenjohtajiston työskentelystä. Hallintosäännön mu-
kaan 14 §:n mukaan valtuuston ja kaupunginhallituksen pu heen joh-
ta jis to sekä kaupunginjohtaja muodostavat puheenjohtajiston. Kool-
le kut su ja na toimii valtuuston puheenjohtaja, kaupunginhallituksen
pu heen joh ta ja tai kaupunginjohtaja. Kaupunginjohtaja kirjaa pu heen-
joh ta jis ton kokouksesta muistion. Puheenjohtajiston kokouksen tar-
koi tuk se na on muodostaa äkillisissä ti lan teis sa tai erityisen
tärkeissä asioissa näkemys kaupungin poliittisesta kannasta. Pää-
tök sen te ko tapahtuu kaupungin hallintosäännön mukaisissa toi mi eli-
mis sä. Sovittiin, että kaupunginjohtaja toimii puheenjohtajiston kool-
le kut su ja na.

Kaupunginjohtaja tiedotti, että kaupungin johtoryhmä on jär jes täy ty-
nyt ja kokoontunut syksyllä ensimmäisen kerran 9.8.2021. Joh to ryh-
mään kuuluvat kaupunginjohtajan (pj) lisäksi: Karhu Sari, Koivisto
Tui ja/Ko lu Mari, Mäkelä Tero/Karaus Janne, Mäntylaakso Kari,
Määt tä Timo, Ojala Tarja, Savukoski Marika ja Teeriaho Janne. Joh-
to ryh mä kokoontuu kerran viikossa, pääsääntöisesti maanantaisin.
Jat kos sa johtoryhmän muistiot julkaistaan henkilöstölle ja kau pun gin-
hal li tuk sel le. Johtoryhmän sihteerinä toimii Sari Karhu.

Keskusteltiin kaupunkistrategian uusimisesta. Käytiin läpi kau pun gin-
joh ta jan laatima alustava prosessin kuvaus ja aikataulutus. Kau pun-
gin hal li tus antoi evästyksensä asiaan. Seuraava työvaihe on val mis-
tel la kaupunginhallituksessa ja valtuustossa tapahtuvaa lä he te kes-
kus te lua, jonka pohjalta strategiatyö käynnistyy syksyn aikana.

Keskusteltiin alustavasti ns. elinvoimaryhmän perustamisesta. Kau-
pun gin toiminnassa on noussut esiin tarve koota yhteen kaupungin
elin voi ma työ tä tekeviä tahoja ja luoda tälle työlle yhteistyöfoorumi.
Kau pun gin joh ta ja jatkaa asian valmistelua.

Käytiin läpi talousarvion 2022 valmistelun tilanne.

Tulevia tapahtumia:



- VM:n info kunnille TE-palveluiden siirtämisen valmistelusta ti
17.8. klo 14-16

- Keski-Suomen kansanedustajien kokous Keuruulla ma 30.8.
- Keski-Suomen kuntakokous ke 29.9.21 klo 8-11, Teams-kokous
- Seututk:n palvelusopimusneuvottelut to 23.9. klo 15-17,

Teams-ko ko us


